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l . Ilu nauczycieli w szkołach prowadzonych przez gminę Kędzierzyn-Koźle 

wykonuje pracę w ramach tak zwanych nadgodzin? Dlaczego występuje 

praca w nadgodzinach? Ile i w jakich szkołach występuje praca w wymiarze 

nadgodzinowym? Dlaczego gdy w szkole występują nadgodziny, to 

przypisuje się je nauczycielom z innych szkół, a nie z tej szkoły, mimo iż są 001 

w niej nauczyciele mogący wykonywać zlecone zadanie? Czy subwencja 

oświatowa zabezpiecza środki na nadgodziny? Kto lub jaki przepis decyduje 

o ilości nadgodzin w danej szkole, będących w dyspozycji dyrektora szkoły? 

Jaka jest skala odbierania nadgodzin jednym nauczycielom i przydzielania 

tych nadgodzin innym? , 

2. Proszę o informację o niezabudowanych gruntach położonych w obrębie 

gmmy Kędzierzyn-Koźle, bez względu na przeznaczenie opisane w 

miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego miasta, które z uwagi 

na jakość podłoża nadają się pod budownictwo wielokondygnacyjne, w tym 

pod budowę wysokich bloków mieszkalnych. 


